

老师们，同学们和家长们，大家好！

本周六（5/11）中文学校 1:30PM 正常开始上课。

请大家准时到校，不要在上课时间进入教学区。协助学校照看好孩子，不让他们在学校里奔跑打闹。

1.母亲节：一年一度的母亲节鲜花糕点义卖，将在本周六下午举办。

家长会将准备糕点袋和鲜花，并负责销售。在大家鼓励孩子们给老师、母亲、和任何想感谢的人赠送鲜花和糕点的同时，自己也可以品尝不同的甜点。让我们有个特别和甜蜜的母亲节。

2.BBQ 售票：年度烧烤家长会本周六开始卖票，详情请与家长会长赵昀联系。

时间：6月1日周六 4:45PM - 7:30PM

地点：Holmdel Park Top Hill

票价：成人\$12;儿童（12岁以下，含12岁）\$8

3.校长和董事会选举：华夏南部中文学校即将举行 2018-2019 年度的校长和董事选举。

以下是董事会决定的有关选举的几项事宜，恳请各位家长注意，并希望大家积极参与，尽力支持。

- 竞选投票日为6月1日，具体的投票流程安排将由选举委员会讨论决定后公布。
- 参加竞选校长或董事会成员申请截止日为5月28日。本次选举将产生校长一名，董事3名。请将参选登记表下载填好后发送到 election@hxsouth.org：[校长参选表格](#) [董事参选表格](#)。
- 董事会委托卢欢和叶晶协调组织今年的选举工作，有意参加选举委员会帮助组织选举工作的家长，请尽快联系她们，或电 election@hxsouth.org。

4.联合画展：美国华夏中文学校将与“爱飞翔-乡村教师培训”项目在上海举办联合画展。从华夏小学生中挑选出50幅作品，在6月底前运送到上海。详情请看附件，或与汪洁老师联系。

5.毕业典礼节目：毕业典礼将在6月15日举行。请老师把节目报给家长会副会长秦颖老师（eqin_2002@Yahoo.com）。报名时请包括节目中英文名称，表演

者， 时间长度和配乐， 报名截止日期 5 月 20 日。

节目原则上不超过 22 个， 集体节目优先。表演者原则上必须是 2019 春季注册学生， 老师， 义工或者出勤超过 60% 的 TA。非本校师生员工参加表演， 必须注册春季或秋季课程， 或者赞助典礼。

6.智力运动会: 2019 华夏智力运动会将于 5 月 19 号在桥水分校举行， 我校已组成 48 名选手的代表队参加 16 个项目的比赛， 本周六第三节课继续在 A104 备战。

在线教育独角兽 VIPKID 旗下中文品牌 - LINGO BUS 携手华夏中文学校， 铂金赞助“2019 年华夏智力运动会”。 [限时 1 美元畅读 120 本中文分级读物](#)。

7.家长值班: 本周领班: 刘大勇， 高春华

今后几周值班安排, 请查看附件或者 [学校网页](#)。

值班当日, 请您在上课前 15 分钟签到, 第三节下课后 10 分钟签出。请您在整个过程中坚守岗位, 保证给孩子们提供一个安静安全的教育环境。

感谢你们的参与和支持!

赵巍
华夏南部中文学校校长

Dear Teachers, Students, and Parents,

This Saturday(5/11), the school will begin at 1:30PM as usual.

Please help your children develop a good habit of attending classes on time. Be sure to arrive at the classroom before the class begins. Also ask students to avoid eating in the classroom.

1. Mother's Day: The annual Mother's Day Flower and Pastry Bazaar will be held this Saturday afternoon.

PTA will prepare pastry bags and flowers. While encouraging your children to give flowers and pastries to teachers and mothers, you can also taste different desserts yourself. Let us have a special and sweet Mother's Day.

2.BBQ Ticket Sales: Please stop by PTA desk to buy Annual BBQ tickets.

Time: June 1st 4:45PM - 7:30PM

Location: Holmdel Park Top Hill

Price: Adult-\$12; Kids (12 and under) - \$8

3.School Election: Huaxia South Chinese School will hold the annual election of principal and board members.

- The election date is 6/1/2019.
- One principal and three board members will be elected. If you have interest, please download and fill the registration form and send to election@hxsouth.org by 11:59 pm of May 28th, 2019. [Principal Candidate Form](#), [Board Member Candidate Form](#)
- Board member Cathy Lu and Joyce Chau will be in charge of the election. If you want to join the Election Committee, please contact them, or email election@hxshouth.org.

4.Joint Art Exhibition: Huaxia Chinese School will hold a joint exhibition in Shanghai with “Aifeixiang-Country Teacher Training” program. Fifty works will be selected and shipped to Shanghai before the end of June. Please see the attachment for details or contact Ms. Judy Wang.

5.Graduation Ceremony: The graduation ceremony will be held on June 15. Please submit the program to Qin Ying, the vice president of the Parent Teacher Association (eqin_2002@Yahoo.com) via email or WeChat. Please include the Chinese and English names, performers, length, and soundtrack. The deadline for registration is May 20th.

6.Huaxia Mind Sports Tournament: Huaxia Mind Sport Tournament will be held at Bridge Water on 5/19/2019. Our school has formed a team of 48 players to participate in 16 games. We will continue the training at A104 during the third class this Saturday.

Online education Unicorn VIPKID's Chinese brand - LINGO BUS teamed up with Huaxia Chinese School, and sponsored the "2019 Huaxia Mind Sports Tournament". [Read 120 Chinese graded readings for \\$1.](#)

7.Parent Duty: Please check attachment or following link for future duty assignment:

<http://www.hxsouth.org/PTA/ParentDuty.aspx>

On your duty day, please sign in 15 minutes before class starts and sign out 10 minutes after third class. Please stay on duty during this period to ensure a quiet and secure

education environment for the children.

With warm regards,

Wei Zhao
Principal, Huaxia South Chinese School
